
Bývalý viceprezident společnosti Pfizer Dr.
Michael Yeadon : „Rukavice jest hozena“
Britská vláda chce, aby si všechny děti ve
věku 12–15 let píchali Covid injekce bez
souhlasu rodičů
- CZ24 News | 3. září 2021

VÍM, CO VÍM PO 40 LETECH VÝCVIKU A PRAXE V TOXIKOLOGII, BIOCHEMII A FARMAKOLOGII,
zapojení do tohoto mimořádného zneužívání nevinných dětí v naší péči nelze klasifikovat jinak než
VRAH.

Dr. Michael Yeadon, bývalý viceprezident Pfizeru a hlavní vědec pro alergie a respirační choroby,
varoval britské rodiče, kteří mají školáky ve věku 12 až 15 let, že příští týden, s rodičovským
souhlasem nebo bez něj, jim vláda plánuje poskytnout experimentální COVID- 19 “vakcínu”
založenýú na genech.

Původně zveřejněn na společném telegramovém kanálu s Robinem Monottim, Yeadon uvedl, že děti
nejsou vystaveny žádnému „měřitelnému riziku ze SARS-CoV-2“, že tyto injekce „nemají žádný
přínos“, že jsou velmi nebezpečné pro mladé lidi a se dokonce ukáží jako neúčinné proti viru.

Výsledkem je, že tyto injekce s sebou nesou pouze vážné riziko, nikoli prospěch, a „VYPLÝVAJÍ Z NÍ
VÝHRADNĚ BOLESTI, UTRPENÍ, DLOUHODOBÉHO ZRANĚNÍ A SMRT“.

Ve vší upřímnosti řekl: „Toto mimořádné zneužívání nevinných dětí v naší péči nemůže být
považováno za vraždu,“ a doporučil rodičům s dětmi v této věkové skupině, aby je letos na podzim „s
konečnou platností“ drželi mimo školu.

Nakonec zdůraznil, že COVID „nikdy nebyl o viru nebo veřejném zdraví. Všechno je to o kontrole,
totalitní a nevratné kontrole a vy jste téměř tam.

Následuje úplný text zprávy:

Právě jsem byl informován vysoce postaveným zaměstnancem úřadu pro očkování, že od 6. září 2021
budou očkovány VŠECHNY ŠKOLNÍ DĚTI ve věku od 12 do 15 let.

BEZ VÁŠHO PŘÍSTUPU

Děti nemají žádné měřitelné riziko vývoje SARS-CoV-2 a žádné dříve zdravé dítě neumřelo na infekci
ve Velké Británii. Ani jeden.

Vakcíny NEJSOU BEZPEČNÉ. Americký systém hlášení VAERS zaznamenává přibližně 13 000 úmrtí
během několika dní až několika týdnů po podání. Vysoké procento se vyskytuje v prvních 3 dnech.
Asi 70% závažných nežádoucích účinků má tromboembolický charakter (způsobené krevními
sraženinami nebo krvácením).

Víme proč: Všechny genové vakcíny způsobují, že naše tělo produkuje virus spikeprotein,
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a tento spikeprotein způsobuje srážení krve.

Druhým nejčastějším typem nežádoucích účinků jsou neurologické problémy.

Úmrtnost na milion očkování je asi 60krát vyšší než u jakékoli předchozí vakcíny.

Horší je, že tromboembolické příhody, jako je plicní embolie, se po vakcinaci vyskytují
více než 400krát častěji než typická nízká četnost.

Tyto události jsou závažné, znepokojivě vysoké a přinejmenším stejně časté u mladých
lidí jako u starších lidí. Trendem je, že mladší lidé zažívají VÁŽNĚJŠÍ nežádoucí příhody
než starší lidé.

Z tohoto postupu není doslova žádný užitek. Jak již bylo uvedeno dříve, děti jsou v
zjevném NEBEZPEČÍ a jejich očkování bude mít za následek POUZE bolest, utrpení,
trvalé zranění a smrt.

Děti jen zřídka vykazují příznaky a jsou velmi špatnými nositeli viru. Není to teorie. Bylo
zkoumáno a téměř nikdy se nestane, že by děti přinesly virus do domova. V jedné velké
studii ani v jednom případě nebylo dítě „indexovým případem“ – první nakaženou osobou
v domácnosti.

Pokud vám tedy řeknou, že jde o ochranu zranitelných členů rodiny, “to je lež.

Informace, které se časem objevily z Velké Británie a Izraele, nyní jasně ukazují, že
vakcíny NEFUNGUJÍ. Pokud existuje nějaký užitek, zmenšuje se.

Koneckonců, vakcíny NENÍ POTŘEBNÉ. K dispozici je dobrá, bezpečná a účinná léčba.

POKUD TO UDĚLÁTE, ZARUČUJI TOTO: BDojde k úmrtí zcela zdravých dětí, kterým se
lze vyhnout, a desetkrát více jich bude těžce nemocných.

A to bez jakéhokoli použití.

VÍM, CO VÍM PO 40 LETECH VÝCVIKU A PRAXE V TOXIKOLOGII, BIOCHEMII A
FARMAKOLOGII, nelze účast na tomto mimořádném zneužívání nevinných dětí v naší
péči klasifikovat jinak než VRAH.

Je to na tobě. Kdybych měl dítě ve středoškolském věku v Británii, neposlala bych ho
příští měsíc do školy, ať se stane cokoliv.



Stát očkuje všechny. Rukavice je hozená. Tady nikdy nešlo o virus nebo veřejné zdraví.
Všechno je to o kontrole, totalitní a nevratné kontrole a vy jste téměř tam.

PROSÍM TOTO INFORMACE DOSTUPNĚ ROZDĚLTE.

Se zlověstným pozdravem,

Mike
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